Унитарное предприятие по оказанию услуг "Минское отделение Белорусской торгово-промышленной палаты", 220113, г.Минск, ул.Я.Коласа,65, т.351-04-73

CEPTHOUGH

№ 800.1/6052-1

продукции собственного производства

1. Производитель Общество с ограниченной ответственностью «С	Оборонные
инициативы», 220070, г.Минск, ул.Переходная, д.64, корпус	3, кабинет 5,
Республика Беларусь. Резидент СЭЗ "Минск".	
	9
Наименование обособленных подразделений юридического лица, осуществляющих место нахождения	производство продукции,
<ol> <li>Регистрационный номер производителя в Едином государственном регистре юридичест предпринимателей <u>191288292</u></li> </ol>	ких лиц и индивидуальных
3. Место нахождения производства — территория СЭЗ «Минск»: г.Минск — 64/3 (2 этаж), Республика Беларусь; г.Минск, ул.Переходна — Республика Беларусь; г.Минск, ул.Матусевича, 33/4, Респуб	ıя, 66/1 <u>(3 этаж),</u>
4. Наименование продукции, код продукции в соответствии с единой Товарной номенклату деятельности Евразийского экономического союза	урой внешнеэкономической Код ТН ВЭД:
1. Бортовой комплекс обороны «ТАЛИСМАН» (БКО «ТАЛИСМАН»)	8526 10 000 9
2. Бортовой комплекс обороны «ТАЛИСМАН-НТ» (БКО	8526 10 000 9
Смотри приложение на одном лис	Te
6. На основании результатов проведенной экспертизы настоящим подтверждаю, ч в пункте 4 настоящего сертификата, относится к вредукции собственного производст	тва.
Начальник ОЭиС №1 М.В.Гуринович (фомилия, имя, отчество)	<u>Ч</u> 24.12.2021

БЕЛОРУССКАЯ ТОРГОВО-ПРОМЫШЛЕННАЯ ПАЛАТА Унитарное предприятие по оказанию услуг "Минское отделение Белорусской торгово-промышленной палаты", 220113, г. Минск, ул. Я. Коласа, 65, т. 351-04-73 (ноименование унитарного предприятия Белорусской торгово-промышленной палаты, место нохождения, телефон)

### приложение к сертификату

№ 800.1/6052-1

продукции собственного производства

1. Наименование продукции, код продукции в соответствии с единой Товарной номенкла	турой внешнеэкономической
деятельности Евразийского экономического союза	Код ТН ВЭД:
3. Бортовой комплекс обороны «ТАЛИСМАН-НТЭ» (БКО	8526 10 000 9
«ТАЛИСМАН-НТЭ»)	
4. Бортовой комплекс обороны «ТАЛИСМАН-НТЭ-29»	8526 10 000 9
(БКО «ТАЛИСМАН-НТЭ-29»)	
5. Бортовой комплекс обороны «ТАЛИСМАН-НТЭ-30»	8526 10 000 9
(БКО «ТАЛИСМАН-НТЭ-30»)	
6. Бортовой комплекс обороны «ТАЛИСМАН-130» (БКО	8526 10 000 9
«ТАЛИСМАН-130»)	
	· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·
	_
·	
	•
·	
2. На основании результатов проведенн <del>ой экспертизы</del> настоящим подтверждаю,	NAO EDOUAKING AKUSUHHUS
в пункте 1 настоящего приложения, относитов к провухщии собственного производ	цства.
OF CONTRACTOR	
Начальник ОЭиС № 13 М.В.Гуринови	44 24.12.2021
( MONAHOLIS, HOMINES INICH, BERGEBEIGHE 132 150 32 Marines, Marines, Marines Inich Mar	/ Wara l

#### Belarusian Chamber of Commerce and Industry

Service unitary enterprise «Minsk branch of Belarusian Chamber of Commerce and Industry», Y. Kolas str., 65, 220013, Minsk, tel. 315-04-73

# CERTIFICATE № 800.1/6052-1 for self-engineered products

1. The manufacturer 'Defense Initiatives' company (OOO 'Perehodnaya str. 64, building 3, office 5, Minsk, 22007 The resident of free-economic zone 'Minsk'.	<u> </u>
Name of separate branches of legal entity that manufacture products	, location
2. Registration number of manufacturer in Unified state register of entrepreneurs 191288292	legal entities and individual
3. Location of the production facilities the territory of FEZ 'Min Minsk, Perehodnaya str. 64/3 (2 <sup>nd</sup> floor); Republic of Belastr. 66/1 (3 <sup>rd</sup> floor); Republic of Belarus, Minsk, Matusevic	rus, Minsk, Perehodnaya
4. Name of products, product code as per combined Commodite economic activity of the Eurasian Economic Union	
C	ustoms commodity code:
1. Airborne defense suite 'TALISMAN' (ADS 'TALISMAN')	8526 10 000 9
2. Airborne defense suite 'TALISMAN-NT' (ADS 'TALISMAN-NT')	8526 10 000 9
Find attached annex on one sheet	

- 5. The certificate is valid from December 22, 2021 till December 22, 2022.
- 6. It is hereby certified that based on the results of the carried out expertise, the products mentioned in the item 4 of this certificate come under the notion of self-engineered products.

M.V. Gurinovich	24.12.2021
(Surname, name, father's name)	(Date)

/Seal/ /Signature/

#### Belarusian Chamber of Commerce and Industry

Service unitary enterprise «Minsk branch of Belarusian Chamber of Commerce and Industry», Y. Kolas str., 65, 220013, Minsk, tel. 315-04-73

# ANNEX TO THE CERTIFICATE № 800.1/6052-1 for self-engineered products

1. Name of products, product code as per combined Commodity nomenclature for foreign economic activity of the Eurasian Economic Union

Customs commodity code

3. Airborne defense suite 'TALISMAN-NTE'	8526 10 000 9
(ADS 'TALISMAN-NTE')	
4. Airborne defense suite 'TALISMAN-NTE-29'	8526 10 000 9
(ADS 'TALISMAN-NTE-29')	
5. Airborne defense suite 'TALISMAN-NTE-30'	8526 10 000 9
(ADS 'TALISMAN-NTE-30')	
6. Airborne defense suite 'TALISMAN-130'	8526 10 000 9
(ADS 'TALISMAN-130')	

2. It is hereby certified that based on the results of the carried out expertise, the products mentioned in the item 1 of this annex come under the notion of self-engineered products.

Head of E&C department №1 M.V. Gurinovich 24.12.2021 (position, signature of a person, who issued the certificate) (Surname, name, father's name) (Date)

/Seal/ /Signature/